
Запам’ятай!

Якщо одне зі слів дає характеристику іншому 
й стоїть після головної частини, то компоненти 
варто поєднувати за допомогою дефіса:

Головне слово МІСТО + характеристика ДИТЯ 
= МІСТО-ДИТЯ

Але якщо характеристика розташована перед 
головним словом, то слова пишемо окремо: 
дитя місто.

!

ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Як писати складні слова?

У цьому щемливому тексті ти прочитав/прочитала історію 
Сєвєродонецька — міста-дитя. А звернув/ звернула увагу 
на написання слова “місто-дитя”?



Тепер ти знаєш більше про написання 

складних слів в українській мові!

Спробуй за таким же прикладом утворити 
слова й словосполуки із запропонованими 

компонентами.

дівчина + красуня

дуб + велетень

хлопець + сміливець

вовк + сіроманець


